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Abstract (en)
Device for manufacturing ready-made foil strips used in the coloring of individual hair strands comprises a receiving unit (1) for at least one roll (3)
of foil material (14), an unrolling device (5), a cutting device (13) for cutting the unrolled foil material, and an embossing or folding device (8) for
providing the foil material or foil strip with at least one stamp (25) or fold. Preferred Features: The cutting device cuts the foil material perpendicular
to its longitudinal direction/unrolling direction. The embossing or folding device provides the foil material or foil strips with at least one stamp or fold
running in the longitudinal direction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung zur Herstellung von gebrauchsfertigen Folienstreifen zum Färben einzelner Haarsträhnen. Die Vorrichtung
umfasst eine Aufnahmeeinheit (1) für wenigstens eine Vorratsrolle (3) für eine Folienbahn (14), eine Abwickeleinrichtung (5) und eine
Schneideinrichtung (13), die die abgewickelte Folienbahn (14) zu schneiden imstande ist. Mit einer Präge- oder Falzeinrichtung (8) wird die
Folienbahn (14) oder ein abgeschnittener Folienstreifen mit wenigstens einer Prägung (25,25',25'') oder wenigstens einem Falz versehen. Durch die
Erfindung können Folienstreifen für Strähnchenfrisuren effektiv und schnell vorbereitet werden. <IMAGE>
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